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Protokół Nr 2.2025 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 25 marca 2025 r. godz. 10:00

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.

Posiedzenie otworzył pan Grzegorz Kaptur - Przewodniczący Komisji. Na wstępie powitał wszystkich 
członków komisji, jak również osoby zaproszone.

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, uczestniczyło 8 członków komisji na ogólną 
liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz listy 
obecności osób zaproszonych, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Brak 1 osoby: pana W. Rodek - nieobecność nieusprawiedliwiona.

Podczas rozpoczęcia obrad brak pani M. Jalowska oraz T. Staniek.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10.00.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do wglądu 
przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.

ZA - 8 osób (Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Marcin Majcher, Wacław Rodek, 
Rafał Schab, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański).

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.

Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia.

Proponowany porzgdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem Kierownika Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie 

z realizacji zadań zakładu za rok 2024 oraz przedłożenie informacji o bieżącym funkcjonowaniu.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie przekazania petycji złożonych przez mieszkańców organowi właściwemu,
b) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego Zakładu 

Transportu w Opatowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 
Powiatu Opatowskiego,

c) w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla Powiatowego Zakładu Transportu w 
Opatowie dla linii komunikacyjnych na rok 2025.
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6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok,
c) w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 

za rok 2024,
d) w sprawie przystąpienia do realizacji zadania w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa" 

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025, realizowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego,

e) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku,

f) w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek 
prowadzonych na terenie Powiatu Opatowskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
ich wykorzystania.

7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.

ZA - 8 osób (Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Marcin Majcher, Wacław Rodek, 
Rafał Schab, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański).

Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem Kierownika Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie z 
realizacji zadań zakładu za rok 2024 oraz przedłożenie informacji o bieżącym funkcjonowaniu.
Na salę obrad wszedł T. Staniek (godz. 10108), dalsze obrady prowadzone sq w 9 osobowym składzie 
komisji.
Pan Przewodniczący zapytał członków komisji, czy ktoś ma jakieś pytania do obecnej na sali pani 
Kierownik PZT w Opatowie wobec przedłożonej informacji.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu 
posiedzenia.
Załączniki stanowią kolejną nr 5 oraz nr 6 do niniejszego protokołu.
Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie przekazania petycji złożonych przez mieszkańców organowi właściwemu.

Pan Przewodniczący zapytał, czy są zapytania do projektu uchwały w sprawie przekazania petycji 
złożonych przez mieszkańców organowi właściwemu

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały pytając kto 
jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
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W głosowaniu jawnym projekt uchwały w sprawie przekazania petycji złożonych przez 
mieszkańców organowi właściwemu został jednogłośnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -9 głosów (Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Marcin Majcher, Wacław 
Rodek, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego Zakładu Transportu 
w Opatowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Powiatu 
Opatowskiego.

Pan Przewodniczący zapytał, czy są zapytania do projektu uchwały w sprawie zwolnienia 
samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie 
z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Powiatu Opatowskiego

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały pytając kto 
jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty 
Opatowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2024 rok został pozytywnie 
zaopiniowany i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.

„Za" - 9 głosów (Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Marcin Majcher, Wacław 
Rodek, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla Powiatowego Zakładu Transportu 
w Opatowie dla linii komunikacyjnych na rok 2025.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są zapytania do projektu uchwały w sprawie określenia stawki 
dotacji przedmiotowej dla Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie dla linii 
komunikacyjnych na rok 2025.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały pytając kto 
jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

W głosowaniu jawnym projekt uchwały w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 
Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie dla linii komunikacyjnych na rok 2025, został 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.

„Za" - 9 głosów (Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Marcin Majcher, Wacław 
Rodek, Rafał Schab, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
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Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 7. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2025 - 2028.

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która szczegółowo 
omówiła proponowane zmiany.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania bądź uwagi do projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 
2024-2028.

Wobec braku zapytań, pan Przewodniczący komisji poinformował, iż komisja zakończyła 
omawianie punktu. Następnie ogłosił przejście do kolejnego punktu obrad.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 13 do niniejszego projektu uchwały.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok.

Salę obrad opuścił pan Rafał Schab (godz. 10:29), wobec czego dalsze obrady prowadzone sgw 8 
osobowym składzie komisji.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania bądź uwagi do projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.

O zabranie głosu poprosił pan radny Wacław Rodek, który poruszył kwestie wydatków na drogi 
powiatowe oraz problemy gdzie wymagają one remontu. Poinformował, iż zrobił sobie 
zestawienie ile odcinków dróg zostało wykonane w gminie Tarłów, porównując przy tym ilość 
wydatkowanych środków na ten cel w innych gminach oraz ich udział w tych inwestycjach. Radny 
dodał, iż mieszkańcy zgłaszają mu potrzebę budowy chodnika w m. Potoczek.

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek-Starosta Opatowski, który wskazał, iż remontują 
drogi wg zgłaszanych potrzeb a nie biorąc pod uwagę ile w danej gminie już się zrobiło. Ponadto 
dodał, iż wójt gminy Tarłów nie zgłaszał żadnych potrzeb.

O zabranie głosu ponownie poprosił pan Wacław Rodek, który powiedział, iż niejednokrotnie 
zgłaszał problemy remontowe w gminie Tarłów i teraz nie wie jak głosować nad zmianami do 
budżetu, gdyż głosował przeciw uchwaleniu budżetu na 2025 r. właśnie z uwagi na brak inwestycji 
w gminie Tarłów.

O zabranie głosu poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który wskazał, iż z tego co pamięta 
to zawsze gminy tj. Ożarów czy Baćkowice partycypowały w kosztach remontów dróg a gminy 
Tarłów czy Iwaniska nie dokładali swoich środków. Radny tłumaczył, iż on głosuje „za" zmianami
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w budżecie gdyż przychodzą nowe środki np. z ministerstwa czy z Urzędu Marszałkowskiego, i 
jeśli tego nie przegłosujemy tzn. że nie przyjmujemy danych środków.

Wobec braku dalszych zapytań, pan Przewodniczący komisji poinformował, iż komisja zakończyła 
omawianie punktu. Następnie ogłosił przejście do kolejnego punktu obrad.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 14 do niniejszego projektu uchwały.

c) w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 
rok 2024.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania bądź uwagi do projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2024 

Wobec braku zapytań, pan Przewodniczący komisji poinformował, iż komisja zakończyła 
omawianie punktu. Następnie ogłosił przejście do kolejnego punktu obrad.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 15 do niniejszego projektu uchwały.

d) w sprawie przystąpienia do realizacji zadania w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa" 
dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025, realizowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania bądź uwagi do projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do realizacji zadania w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek 
Samorządu Terytorialnego - edycja 2025, realizowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego

Wobec braku zapytań, pan Przewodniczący komisji poinformował, iż komisja zakończyła 
omawianie punktu. Następnie ogłosił przejście do kolejnego punktu obrad.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 16 do niniejszego projektu uchwały.

e) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2025 roku.
Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania bądź uwagi do projektu uchwały w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2025 roku
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 17 do niniejszego projektu uchwały.

Wobec braku zapytań, pan Przewodniczący komisji poinformował, iż komisja zakończyła 
omawianie punktu. Następnie ogłosił przejście do kolejnego punktu obrad.

f) w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek 
prowadzonych na terenie Powiatu Opatowskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
ich wykorzystania.
Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania bądź uwagi do projektu uchwały w sprawie 
ustalenia trybu udzielania, rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek prowadzonych 
na terenie Powiatu Opatowskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania
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Wobec braku zapytań, pan Przewodniczący komisji poinformował, iż komisja zakończyła 
omawianie punktu. Następnie ogłosił przejście do kolejnego punktu obrad.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 18 do niniejszego projektu uchwały.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.8. Sprawy organizacyjne.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Nikt nie zabrał 
głosu wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad. 9. Zamknięcie posiedzenia.

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji.

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 10:43).

Proponowała:
Sylwia Lenart

Przewodniczący Komisji

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu

Grzegorz Kaptur
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